

THE ENCLAVE X THE PAVILION



Brunch Rhapsody 銀悅早午餐狂想曲

Indulge in the Brunch Rhapsody: A Symphony of Flavours and Elegance!

Experience the harmonious fusion of gourmet cuisine at The Enclave and the enchanting ambiance at The Pavilion during a weekend brunch like no other.

沉醉在銀悅早午餐狂想曲中：美味與優雅的完美交響！

在這獨一無二的周末早午餐，感受The Enclave美食與The Pavilion迷人氛圍的和諧融合。

每位 **HK\$278** /person

Include coffee or tea, or additional HK\$148 for free flow of house red or white or prosecco

包括咖啡或茶，另加HK\$148可享無限添飲精選紅白酒或意大利氣泡酒

Seafood Platter 海鮮拼盤

Enhance Your Feast — Seafood Platter for two persons, additional HK\$288:
Alaska Red King Crab Legs, Shrimps, French Oysters (No.3 fine de Claire),
Clams or Mussels with Mayonnaise and Lemon

包括阿拉斯加鱈場蟹腳，即開法國生蠔，蜆或青口，配蛋黃醬及檸檬
鮮味升級 — 海鮮拼盤兩位用（另加HK\$288）

All prices mentioned are in Hong Kong dollar and 10% service charge applies

Accor Plus / ALL Plus Members will receive a 10% discount

Photos are for reference only

所有價格均以港元計算，需加收 10% 的服務費

雅高A卡佳 / 雅高臻享卡會員可尊享10%的折扣

圖片僅供參考



Book Now
立即訂座：

